
Přítomní  

Ředitelka školy: Mgr. Blanka Kalátová Lisá  

Za zřizovatele:  

Mgr. Petr Hamáček   

Ing. Hana Makovičková  

Zvoleni za rodiče:  

Doc. Mgr. Tomáš Kozel Ph.D.  

Mgr.  Jan Fink  

Zvoleni za pedagogické zaměstnance:  

Mgr. Daniela Havelková  

Mgr. Jana Dobiášovská  

Mgr. Libor Švandrlík  

 

Omluveni:  

Ing. Miroslav Kazda Mgr. Radka Koláčná 

 

Program:  

1. Školní vzdělávací program od 1. 9. 2022 

2. Rozpočty školy na kalendářní rok 2022 

3. Výsledky zápisů do 1. tříd pro školní rok 22/23 

4. Různé 

Průběh jednání:  

Zahájení - Doc. Tomáš Kozel zahájil 2. zasedání Školské rady a přivítal přítomné. Nikdo neměl 

připomínky k navrhovanému programu (Projednání ŠVP, schválení rozpočtu v roce 2022, informace o 

zápisu do prvních tříd. 

Mgr. Pavlína Havelková seznámila přítomné s novým ŠVP, přestavila základní změny – nový digitální 

cíl, jak je tento cíl v novém ŠVP naplňován. 

Doc. Tomáš Kozel dotaz k postoji k druhému povinnému cizímu jazyku, zda máme variantu. Paní 

ředitelka vysvětlila, že tato změna je součástí tzv. Malé revize. Velká revize, jejíž součástí je 2. cizí jazyk, 

je pouze v diskusi. 

Mgr. Fink se zeptal, proč byla v sedmém ročníku ponížena tělesná výchova. Mgr. Blanka Kalátová Lisá 

vysvětlila, že nově jsme zařadili Sportovní výchovu do povinně volitelných předmětů. Mgr. Jana 

Dobiášovská doplnila a připomněla problematiku prostor pro TV. 



Mgr. Hamáček vznesl dotaz, jaký je rozdíl mezi 1+1 a 2. Vysvětleno paní ředitelkou, že se jedná o 

disponibilní hodinu. 

Podnět Doc. Tomáše Kozla k univerzálnímu pojmenování kancelářského SW (textový editor, ...). 

Paní ředitelka poděkovala Mgr. Pavlíně Havelkové za práci na ŠVP. 

Usnesení: školská rada vzala na vědomí ŠVP školy platný od 1. 9. 2022. 

Schvalování rozpočtu na rok 2022 - paní ředitelka seznámila přítomné s jednotlivými položkami 

rozpočtu. Připomněla, jak má škola zajištěnu výuku Informatiky, jak byla řešena žádost o převod z 

platů na ONIV. 

Usnesení: školská rada projednala rozpočty školy na kalendářní rok 2022. 

Ředitelka školy informovala o zápisu do prvních tříd - 118 žáků, 24 odklad, 12 po dohodě s rodiči 

přechod do jiných škol, nastoupí 82 prvňáčku (27+27+28) - ředitelka školy podala žádost o šablony III 

- školní asistent bude vypomáhat v prvních třídách jako tandemová učitelka (Anna Bočková).  

Usnesení: školská rada vzala na vědomí informaci o výsledku zápisu do 1. tříd pro školní rok 2022/23. 

Mgr. Libor Švandrlík připomněl, že jsme žádali o dotaci na VR brýle, dotace byla přidělena. Paní 

ředitelka informovala o plánu na modernizaci učeben a areálu školy.  

Paní ředitelka připomněla, že jsme téměř na stropu kapacity školy. 

Diskuse o změně kritérií pro přijetí na naši školu. 

Doc. Tomáš Kozel ukončil zasedání školské rady 

Mgr. Blanka Kalátová Lisá se rozloučila s přítomnými 

 

 

Mgr. Blanka Kalátová Lisá poděkovala všem členům Školské rady.  

  

  

  

V Jičíně 15.6.2022 

 

Zápis provedla Mgr. Daniela Havelková  

 


